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Vijfenzeventig redactievergaderingen, 
vijfenzeventig layouts, vijfenzeventig 
op en neer gereden naar Helmond 
om het Wijkblad bij Vane op te halen, 
vijfenzeventig keer de bezorgers op pad 
gestuurd om het Wijkblad te bezorgen, 
vijfenzeventig keer een heleboel inter-
views, foto’s maken, achter het nieuws 
aan lopen. Totaal zo’n 
1040 pagina’s vol in 
deze vijfenzeventig 
nummers. 

Wat andere 
cijfers: een 
w i j k b l a d 
kost per 
jaar gemid-
deld 7100 
euro. Dat 
is in ons 
bestaan een 
kleine 54.000 
euro aan druk-
kosten, bezorging 
en portokosten. Een 
groot gedeelte van dit 
bedrag wordt binnengebracht 
via de adverteerders. De rest wordt bij-
gedragen door de Dreef. 

De redactie heeft intussen de nodige 
vernieuwing meegemaakt. We zijn be-
zig aan onze derde layouter. De redactie 
is gestart met negen man. In het diepte-
punt van ons bestaan was dat nog een 
krappe 5 man, waar van 2 schrijvende. 
Nu zitten we op een gezond aantal van 
14 man/vrouw, waarvan er 10 regelma-
tig schrijven. 

Alleen Zar Blok is nog over van uit het 
prille begin. Zelf draai ik mee vanaf het 
tweede Wijkblad, zodoende kan ik met 
gerust hart terugblikken. De rest is er 
later bijgekomen. We zijn bezig aan 
de tweede hoofdredacteur, de tweede 
hoofd bezorging en aan de vierde gene-
ratie correctoren. 

In het begin maaktem 
we een enkele foto 

op een fotorolle-
tje van 12, dan 

snel naar Pri-
mera, even 
s c a n n e n 
en dan 
klaar. Nu 
s c h i e t e n 
we met 2 
fotografen 

enkele dui-
zenden foto’s 

per jaar, digitaal 
natuurlijk. In 2000 

hadden we geen 
website, nu kunt u daar 

uren op doorbrengen. Alleen 
al het bekijken van onze ruim 33.000 fo-
to’s kost u de nodige slapeloze nachten.

Daarmee bent u helemaal bijgepraat 
over vijfenzeventig wijkbladen in ze-
venenhalf jaar. Een mooie mijlpaal. 
Op naar de tien jaar is nu het streven. 
Mochten we die mijlpaal halen, dan 
zullen we die zeker niet onopgemerkt 
voorbij laten gaan. 

Rob Biesters

De vijfenzeventigste
Misschien hebt u het niet in de gaten. Maar dit is wijkblad nummer vijfen-
zeventig (75). Een nieuwe mijlpaal in het zevenenhalf jarig bestaan van dit 
Wijkblad. Wat is nu vijfenzeventig wijkbladen of zevenenhalf jaar? 
Voor een wijkblad is dat een lange tijd. Tegen het einde van 2007 is het wijk-
blad het langstlopende blad, dat ooit in de Coevering is gemaakt. Allemaal 
door vrijwilligers, die elke maand hun schouders onder dit Wijkblad zetten. U 
mag best een beetje trots zijn.

CD country avond
Zaterdsag 26 mei

Mini disco
Zaterdag 8 juni van 19.00 tot 21.00 uur.
Voor jongeren tussen de 12 en 18 jaar

Jumpstyle
Vrijdag 15 juni van 13.30 tot 20.30 uur

Beachparty
Zaterdag 2 juni vanaf 20.00 uur

Vrijwilligersavond
zaterdag 16 juni



���������������������

��������������������������������

������������������������
���������������

���������������

���������������������������������������������
��������������������������������������������

� � � � � � � � �
� � � � � � � � �
���������������

���������������

���������������

���������������

���������������

���������������

���������������

���������������

�������������������
������������������
���������������
������������������������

���������������

��� � � � � � � � � � � � � � � � � � � � � � � � � � � �

���������������

������������
��������������������
����������������������

���������������

�������������� �������������������������������

���������������

���������������������������������������
���������������
������������������

�������������������������
���������������������

�

�����������������
���������
��������������

��������������

����������������������������

���������������

2



33

GEG-ministries
Gods Koninkrijk

Evangelische Gemeenschap

Jan van Amstelstraat 1
5666 AG  Geldrop

Diensten: Zo. 11.30 uur. Meertalige dienst

Inl. R. Gerard en I. Gerard
Euterpestraat 7

5631 HM  Eindhoven
Tel: 040-2375222

e-mail: globalgenerationmin@myway.org
Url: www.globalgenerationministries.org

In het vorige wijkblad heeft u kunnen 
lezen, dat de Digitale Foto Workshop 
goed bezocht was. Een aantal van de 
aanwezigen zat een maand later weer 
aan tafel van de zojuist opgerichte 
Fotoclub de Dreef. Allemaal enthousiaste 
mensen, die meer willen weten van 
digitaal fotograferen en het werken op 
de PC.

Kort samengevat waren er een drietal 
gebieden, waarop de leden van de 
nieuwe fotoclub antwoord willen 
hebben:

• Hoe ga je met je camera om: welke 
instelling zijn mogelijk, wat kan de 
camera, hoe stel je hem het beste in, 
hoe maak je de mooiste foto’s.

• Hoe krijg je de foto’s op de PC: hoe sluit 
de camera op de PC aan, hoe kun je 
werken met een geheugenkaartje, hoe 
maak je een nieuwe map aan, hoe kun 
je het beste je foto’s rubriceren, hoe 
maak je een backup, hoe stuur je je 
foto’s naar een afdrukcentrale.

• Hoe kun je de foto’s bewerken: welk 
programma moet je gebruiken voor 
het bewerken van foto’s, hoe kun 
je de belichting instellen, een foutje 

wegpoetsen, iets leuks van je foto 
maken door plakken en knippen.

Genoeg vragen om vele maanden 
te vullen. Voor het interim-bestuur 
van fotoclub de Dreef, Cor van Dee 
(voorzitter), Peter Kruize (penningmeester) 
is het nu zaak om een goed programma 
op te zetten. Ervaring heeft het bestuur 
wel. Wie kent tenslotte de foto’s van 
Foto Cor niet. De leden van de Fotoclub 
komen elke tweede maandagavond van 
de maand bij elkaar. Gezelligheid gaat 
troef worden, waarbij de komende tijd 
veel geleerd gaat worden.

Naast de clubavonden zal ook geregeld 
een fotowedstrijd worden geregeld. De 
leden gaan dan met een opdracht het 
“veld” in om foto’s te maken. Die worden 
dan met elkaar vergeleken. Van elkaar 
kun je op die manier veel leren. 

In de Dreef staan 2 PC’s klaar om op te 
oefenen. Deze PC’s zijn aangeboden 
door IVK (Computerrestanten en Partijen) 
in Eindhoven. U kunt hier terecht voor 
een nieuw of gebruikt systeem. Zie ook 
www.ivkcomputers.nl.

Rob Biesters

Fotoclub de Dreef van startEen gratis Metamorfose

Wie kent iemand uit de Coevering, 
die altijd klaar staat voor een ander. 
Nooit tijd heeft voor zichzelf. 
Maar eigenlijk hard toe is aan 
een opknapbeurt. Deze persoon 
willen wij graag verrassen met een 
heuse en gratis haar- en make-up 
metamorfose.

Ken je iemand in je naaste 
omgeving, waarvan je denkt: “Ja 
dat is ze!” Geef haar dan schriftelijk 
op voor half juni. Schrijf in deze 
brief de reden, waarom jij vindt, dat 
deze persoon dit verdient, met evt. 
een foto. Dan kiezen wij een van 
deze personen uit voor een gratis 
haar- en make-up metamorfose. In 
het volgende wijkblad ziet u dan 
het resultaat, met foto’s van foto Cor 
en natuurlijk waarom deze persoon 
opgegeven is.

Stuur je brief of geef hem af bij:

IenZ Hair DeZign
W.C. Coevering 28
5665 GA Geldrop
040-2800474.
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van de Dreef. Na 7 jaar en een 
verbouwing is voor mij de tijd geko-
men om het wat rustiger aan te doen.
In overleg en samen met het bestuur 
is besloten om op zaterdag 16 juni 
aanstaande, tijdens de traditio-
nele vrijwilligersavond afscheid van 
de vrijwilligers te nemen.

In ieder geval wil ik alvast een ie-
der hartelijk bedanken voor de 
geweldige inzet, die het mij mogelijk 
heeft gemaakt de afgelopen zeven 
jaar met veel plezier vol te kunnen maken.
Ik ben er blij om te kunnen stellen, 
dat ik een compleet en competent 

bestuur achterlaat, waarin we met zijn 
allen vertrouwen in kunnen hebben.
Mijn opvolger als voorzitter is 
voor de meesten van jullie geen 
onbekende, Bert Gruijters wil het 
graag doen, terwijl Marlies Donkers 
behalve het secretariaat ook het 
vice voorzitterschap op zich neemt.

Het staat natuurlijk buiten kijf dat 
ik De Dreef met allen die daar bij 
horen nog een geweldige toekomst 
wens, in een van de mooiste gebouwen 
van Geldrop.                  

Willem de Vries

Brief voorzitter  Dreef

Voordat het nieuws in het bekende 
circuit terecht komt, vind ik het 
noodzakelijk dat iedereen tijdig 
door mij wordt ingelicht. Ik ga 
namelijk stoppen als voorzitter 

http://www.ivkcomputers.nl


J. Carstenszweg
De J. Carstenszweg is al enige tijd 
geleden veranderd in de Wethouder 
v d Eijndenstraat. Een mooie naam, maar 
veel mensen weten hem nog niet te 
vinden. Daarom houden wij maar even 
vast aan de oude en omstreden naam 
J. Carstenszweg. Daar stonden vroeger 
die beruchte flats.

Het kan u niet ontgaan zijn dat 
de oude J. Carstenszweg intussen 
driftig gerenoveerd wordt. En niet 
alleen gerenoveerd, ook verplaatst. 
Veel mensen zijn de plannen van de 
gemeente, zoals gepresenteerd in 
2005, al weer vergeten. Sommige 
wijkbewoners spraken ons aan, “ze 

gaan toch niet extra huizen bouwen”. 
Op ons geruststellend “het wordt 
een parkje” werd nogal sceptisch 
gereageerd. Daarom hebben we de 
plannen uit 2005 uit de kast gehaald 
en geverifieerd bij de gemeente. En 
inderdaad hadden we gelijk.

De gerenoveerde weg komt dichter 
tegen de nieuwe huizen van St. Cyr 
te liggen. Aan die kant komen ook 
parkeerplaatsen te liggen. Aan de kant 
van Coevering Centrum komt een 
klein parkje te liggen, met daarin een 
wandelpad. Op deze plaats waren 
vroeger de beruchte kopwoningen 
gepland. Door een andere inrichting 
van de weg (klinkers ipv asfalt) en het 
parkje komt de weg er heel anders uit 
te zien.

Ter hoogte van park St. Cyr wordt de 
oude J. Carstenszweg onderbroken. 
Vroeger zat hier de slinger in de weg. 
Nu komt er alleen een fiets- en voetpad 
te liggen. Voor automobilisten is er 
geen doorgang. Het park St. Cyr wordt 
hierdoor verbonden met het speelveld 
aan de J. van Spilbergenstraat. Dit 
speelveld zal anders ingericht worden, 
zodat het ook een parkachtige uitstraling 
gaat krijgen. Wel wordt er gedacht aan 
spelende kinderen. Ook zij krijgen hun 
plaats in het park.

Het plaatje geeft een goede schets hoe 
de oude J. Carstenszweg er straks uit 
gaat zien. Het Wijkblad legt alles op de 
foto vast. U kunt deze foto’s bekijken 
via www.wijkbladcoevering.dse.nl of 
www.geldrop-foto.nl.
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U hebt Roland Jorrissen de laatste 
tijd regelmatig in de Dreef gezien. 
Doorgaans achter de geluidsinstallatie. 
Geen lachje kan er dan af, zo 
geconcentreerd is hij bezig met de 
juiste mix van muziek. DJ Ro wordt hij 
in de volksmond al genoemd. Dat hij 
ook nog penningmeester van de Dreef 
is, wist u waarschijnlijk niet. Al vanaf 
november 2006 heeft hij een groot gat 
in het bestuur ingevuld. Na jaren een 
dubbelrol gespeeld te hebben heeft 
voorzitter Willem de Vries het stokje 
kunnen overdragen aan een echte 
financiële specialist. 

Roland is geen onbekende in de Dreef. 
Toen jaren geleden de Sloep net van start 
was gegaan, was Roland één van die 
jongeren, die dagelijks de gezelligheid 
van de “Dreef” kwam opzoeken. Ook 

in die tijd was hij DJ, waarschijnlijk met 
LP’s, singles en cassettebandjes. Volgens 
de overlevering was hij toen ook al 
zeer regelmatig achter de draaitafels te 
vinden. En zoals bij veel mensen na een 
heftige tijd bij de Dreef was het in 1989 
opeens afgelopen. 

De belangstelling voor de Dreef kwam 
weer terug tijdens de afgelopen 
reünie. Daar kwam hij zijn oude maat 
Bert Gruijters weer tegen. En die 
was dringend op zoek naar nieuwe 
vrijwilligers. En zo kwam van het 
één het ander. Omdat Roland in het 
dagelijkse leven financieel adviseur van 
de Fortisbank is lag het voor de hand 
om hem als penningmeester te vragen. 
En zo heeft de Dreef een nieuwe DJ en 
penningmeester. Roland is daarnaast 
actief in de grote activiteitencommissie, 

die onder leiding staat van Henk 
Wijnen. 

Ook Roland is van mening, dat de Dreef 
beter benut moet worden. Daarom 
trekt hij ook aan de grote activiteiten. 
Daarnaast is het zaak om meer jeugd 
naar binnen te halen en te houden. 
Net als in zijn jeugd, toen de Dreef 
een echt jeugdhonk had dat bijna 
dagelijks geopend was. De jeugd 
ging toen recht vanaf school naar 
de Dreef. Daarom wordt in de nabije 
toekomst meer nadruk gelegd op de 
jeugdactiviteiten. Misschien met een 
vernieuwd jeugdbestuur, waarin ook 
jeugd zitting heeft. 

Financieel is de nieuwe Dreef een 
duurder gebouw dan de oude 
Dreef. Door nieuwe normen is de 
luchtbehanding veel beter geworden. 
Met als consequentie een stevig hogere 
energierekening. Met de gemeente 
wordt nu overlegd hoe hiermee 
om gegaan moet worden. Er is wel 
geld voor activiteiten, maar er wordt 
geprobeerd om met een beperkt budget 
leuke activiteiten te ontplooien. En tot 
nu toe lukt dat aardig. 

Met het nieuwe bestuur is in het nieuwe 
gebouw een nieuw tijdperk ingeslagen. 
Misschien dat u het niet direct allemaal 
merkt, maar volgens Roland gaat er het 
nodige veranderen. Wat wel blijft is de 
goede sfeer en het open karakter. 

In het volgende wijkblad komt Bert 
Gruijters aan het woord. Hij wordt 
de nieuwe voorzitter van de Dreef als 
opvolger van Willem de Vries.

Rob Biesters

De nieuwe penningmeester

Bekijk meer dan 
33.000 foto’s van 

en over de 
Coevering op 

geldrop-foto.nl
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jeugd rubriek
Dennis’

Moppentrommel

Jantje loopt van school weg naar huis. 
Als hij even onderweg is, komt er heel 
langzaam een auto naast hem rijden. 
Het raampje wordt open gedraaid en 
de chauffeur roept naar Jantje: “Jon-
getje! Ik heb hier een lekkere lolly voor 
je. Als je instapt, mag je hem hebben.” 
Jantje kijkt even opzij en loopt dan on-
verstoord door. 

Eventjes later komt diezelfde auto 
weer naast hem rijden. Het raampje 
gaat weer open, en de chauffeur 
laat nu twee lollies zien. Hij roept:
“Jongetje, jongetje! Zie je deze twee lek-
kere lollies? Als je instapt, zijn ze voor jou.”
Jantje kijkt strak voor hem uit, en loopt 
door alsof hij niks heeft gehoord. 

Nog eventjes later komt de man weer 
naast Jantje rijden. Weer gaat het 
raampje open en de man steekt dit keer 
drie lollies uit het raampje. Hij roept:
“Jongetje, jongetje, jongetje! 
Zie jij deze drie lollies? Als je 
nu instapt, krijg je ze van me!” 
Jantje draait zich om en zegt tegen 
de man: “Nee pap! Ik stap niet in die 
stomme Lada van je!”

Hoe schiet je een blauwe kip neer?
Met het blauwe kippengeweer.

Hoe schiet je een groene kip neer? 
Je laat hem stikken tot hij blauw ziet en 
dan schiet je hem neer met het blauwe 
kippen- geweer

Hoe schiet je een rode kip neer?
Je laat hem misselijk worden, tot hij 
groen wordt, dan laat je hem stikken tot 
hij blauw ziet en dan schiet je hem neer 
met het blauwe kippengeweer.

Hoe schiet je een pimpelpaarse 
kip met witten stippen neer? 
Als je ooit zo een kip ziet, waarschuw 
me dan.

Jumping is not a crime 
In Valkenswaard woont een jongen, 
die Patrick Jumpen heet. Nu zal u den-
ken, wat moet ik daarmee? Wel, Patrick 
Jumpen is een gezonde jonge man van 
18 jaar, die op de muziek van happy 
hardcore (dat is in volksmond een soort 
stampmuziek) een bepaald pasje heeft 

Twee jagers zijn op tocht in het bos. Plots 
valt de ene voor dood neer. De ander belt 
geschrokken de hulpdienst om te zeg-
gen, dat hij vreest dat z’n vriend dood is 
en om te vragen wat hij nu moet doen. 
De telefoniste probeert 
hem te kalmeren en zegt: 
“Zorg eerst, dat u er zeker van 
bent dat uw vriend echt dood is.” 
Vervolgens klinkt er een geweerschot. 
De man komt weer aan de lijn en zegt: 
“Oké, en nu?”

Vader zit met twee zoons en doch-
ter aan tafel. Zegt de ene zoon:
“Pa, ik ben homofiel.”
Waarop zijn andere zoon antwoordt:
“Ik ook!”
“Verdorie!, houdt er dan nie-
mand meer van vrouwen?”
“Ja, ik wel,” zegt zijn dochter.

bedacht. Het bleek zo leuk te zijn, dat 
zijn vrienden het gingen nadoen. En die 
vrienden hadden weer andere vrienden 
en zo ging het steeds verder. En natuur-
lijk komt het dan ook in Geldrop terecht. 
Jazeker, ook in de Dreef weten ze inmid-
dels wat jumping is en dan maakt het 
niet eens uit hoe oud je bent.

Bij de laatste jumpparty was het weer 
gezellie druk, zoals u kan zien op www
.wijkcentrumdedreef.nl Natuurlijk gaan 
we dat herhalen !!!!!!!!

We gaan jumpen op vrijdag 15 juni 
2007

Zeg het tegen al je vrienden, zodat 
ook  zij kunnen zien en leren hoe leuk 
jumpen is. Breng dan € 1,- mee voor de 
entree en zet je beste beentje voor. We 
jumpen van 18.30 tot 20.30 uur. En zo-
als gezegd, de leeftijd is niet belangrijk.

Patrick Jumpen is inmiddels een feno-
meen in de jumpwereld, maakt zijn 
eigen jumpmuziek en onze dj’s zijn 
meer dan prima op de hoogte van wat 
er speelt in die muziekwereld. Kom dus 
met zijn allen weer meejumpen op 15 
juni.

Jump on !!
Marlies

http://www.wijkcentrumdedreef.nl
http://www.wijkcentrumdedreef.nl
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Schoolspulleninzameling 
‘t Anker
Afgelopen weken was het het Anker, dat 
een inzameling van schoolspullen hield 
voor hun school in Singa in Burkina 
Faso. In april ben ik op een ochtend in 
alle groepen van 1 tot en met 8 geweest 

om iets te vertellen over de kinderen en 
hun onderwijs en hun dagprogramma in 
Singa. Ik heb wat artikelen meegenomen 
om hen te laten zien en ik vond het 
een hele leuke ochtend. De kinderen 
waren zeer geïnteresseerd in het leven 
van de Afrikaanse kinderen en hoewel 
er een heel verschil zit in onze en hun 
dagindeling, is toch het spelen en het 
naar schoolgaan hetzelfde.

Alleen ontbreekt het hen aan speelgoed 
en aan schoolartikelen. Speelgoed 
maken ze vaak zelf van afvalproducten. 
Schoolspullen: dat is een groot 
probleem. Ze hebben vaak alleen een 
schoolbord en krijt, maar ja, als je wat 
er geleerd wordt niet kunt opschrijven 
en nakijken, dan ben je het weer snel 
vergeten. 

In iedere klas stond een versierde 
schoenendoos, waar de kinderen hun 
meegebrachte pennen, potloden, 
gummen, puntenslijpers en linialen in 
konden doen. 
Toen ik op woensdag 25 april 
langskwam om alles op te halen en ik 
in de hal vol spanning stond te wachten 

wat er verzameld was, was ik wel heel 
verrast te zien, dat de schoenendozen 
voor sommige klassen te klein waren!!!!

Daar was een grotere doos voor nodig. 
Al met al een geweldig resultaat waar 
ik de kinderen nog eens hartelijk voor 
wil bedanken. Ook de ouders en 
leerkrachten bedankt voor de moeite.

Ik hoop in het najaar, als die meneer het 
bezoek aan jullie school heeft gebracht, 
dat ik met een berichtje voor jullie 
mag terugkomen. Groetjes voor jullie 
allemaal en alvast een fijne vakantie!

Lucy Hermsen,
namens de Stichting 
Samenwerking Geldrop-Burkina 
Faso.

jeugd rubriek

Uitwisseling scholen 
en peuterspeelzaal in 
de Coevering.
In de Coevering staan, zoals u weet, drie 
basisscholen, ’t Anker, de Bron en 
de Regenboog. De meeste kinderen ko-
men van één peuterspeelzaal: Stap In.

Enkele jaren geleden zijn de teams be-
gonnen aan een scholing Startblokken 
(voor de peuterspeelzaal)  en Basisont-
wikkeling (voor de scholen). Tijdens 
deze scholing hebben we geleerd van-
uit dezelfde structuur te werken.

Het kind staat centraal en ontwikkelt 
zich beter als het betrokken is, vandaar 
dat de thema’s heel dicht bij de bele-
vingswereld van de kinderen staan.
De eigen inbreng van de kinderen wordt 
ook steeds groter en duidelijker.
De Nederlandse taal speelt een zeer 
grote rol in het geheel!
Voor de peuters moet de overgang naar 
de basisschool zo soepel mogelijk verlo-
pen en op dit moment geen problemen 
meer opleveren.
Overigens worden de kindkenmerken, 
die belangrijk zijn voor de basisschool 
al  besproken bij de overstap van peu-
terspeelzaal naar basisschool.
Ieder kind kan dus een goede start ma-
ken op de basisschool.

Van 21 mei tot en met 23 mei gaan 
de leerkrachten en leidsters bij elkaar 
kijken!
In de praktijk zie je vaak sneller hoe één 
en ander in zijn werk gaat.
Op woensdag 23 mei wordt de uitwis-
seling afgesloten met een studiemiddag 
in   De  Hofdael.

Tijdens die middag evalueren we wat 
we gezien en gehoord hebben en ma-
ken we vervolgplannen met elkaar.
De uitwisseling zal in de toekomst zeker 
een gewoonte gaan worden.

Als u meer wilt weten, kunt u natuurlijk 
contact opnemen met een school of de 
peuterspeelzaal.

Namens de cluster Coevering
Lya Haezer.
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jeugd rubriek

Centrale Examens
Voor ons in havo 5 zit de schoolperiode 
erop. Nog 6 zenuwslopende examens en 
er wordt bepaald of we geslaagd zijn. Het 
is natuurlijk voor iedereen erg van belang 
of de examens goed worden gemaakt, 
omdat het punt 50% is van het eindpunt 
voor een bepaald vak. Gelukkig hebben 
we voor het centrale examen al een aantal 
vakken afgesloten en hier hoeven we ons 
dan ook geen zorgen meer over te maken. 
Dat is wel fijner, want zo kunnen we ons 
meer focussen op andere belangrijke 
vakken. Er mag ook 1 examen worden 
herkanst, maar er wordt gezegd, dat het 
meestal niet helpt om te herkansen. Ik sta 
er zelf nu redelijk voor, als ik mijn punten 
en inzet vergelijk met anderen uit mijn klas. 
Het lijkt mij dus wel dat ik slaag, tenzij dat 
ik de centrale examens helemaal verknal. 
Voor de meesten is dit denk ik wel het geval, 
maar ik denk ook, dat het centrale examen 
een stuk zwaarder wordt ingeschat als het 
is. De meeste examens duren dan wel 3 
uur, maar we hebben er altijd maar 1 op 
een dag en het niveau van onze school 
ligt hopelijk gelijk met dat van het centrale 
examen. Ik wens al mijn medestudenten 
veel succes met het examen en ik hoop 
dat er zo veel mogelijk mensen slagen!

Merijn.

Merijn van Wanroij, 
17 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

Diddl Beurs
Op woensdag 2 mei was er weer een 
gezellige Diddlbeurs, die Irma en Ca-
rolien organiseerden. Zo’n 4x per jaar 
doen we dit. Dit keer waren er vooral 
de kleine fans, ze gingen volop aan het 
knutselen om iets leuks van Diddl te 
maken. Leuke reactie’s kregen we van 
de kinderen.

Na wat  drinken en wat snoepjes en zelf 
gebakken Diddl-cake gegeten te heb-
ben, werden de mappen te voorschijn 
gehaald en werd er volop geruild. Het 
laatste half uur is erg spannend, want 
dan worden er 3 leuke prijsjes verloot. 
De tijd vloog weer voorbij en met hun 
zelf gemaakte werkjes gingen ze naar 
huis toe.

De volgende Diddlbeurs is er weer op 
woensdag 5 september.

Tot dan groetjes van Irma en 
Carolien.

Day For Change
Groep 8 van basisschool ’t Anker heeft 
van 10 t/m 27 april meegedaan met de 
klasse-actie van Day For Change. Day 
For Change wil met de klasse-actie het 
concept microkrediet bekend maken 
onder kinderen in groep 7 en 8 van 
het basisonderwijs. De kinderen van 
onze groep 8 hebben de afgelopen 
weken bedacht wat voor een bedrijfje 
ze willen beginnen. Ze moesten daar 
een plan voor schrijven, bedenken 
wat ze willen verkopen en waar ze 
het willen verkopen. Toen het plan 
klaar was, kreeg elk groepje een klein 
geldbedrag (microkrediet) waarmee ze 

de benodigde inkopen moesten doen. 
Het is de bedoeling, dat het ‘geleende’ 
geldbedrag zeker terugkomt, maar het 
liefst veel meer! Dan is de opzet van 
het beginnen van een bedrijfje met 
microkrediet geslaagd. De opbrengst is 
voor Day For Change, die daar arme 
mensen in ontwikkelingslanden mee 
helpt door het beschikbaar stellen van 
microkredieten.

Groep 8 was erg enthousiast. Er 
waren bedrijfjes die auto’s en ramen 
wasten, kaarten verkochten, lege 
flessen ophaalden, schminkten, koek 

verkochten en er was zelfs een bedrijfje, 
dat een rommelmarkt ging organiseren! 
Het is een erg groot succes geworden. 
Er is €552,68 opgehaald. Daarvan 
moet nog wel de €20 microkrediet 
terugbetaald worden aan de bank. Dit 
bedrag, dat door de kinderen verdiend 
is, wordt nog door minister Koenders 
verdubbeld. We willen iedereen, 
die gebruik heeft gemaakt van onze 
bedrijfjes en daarmee ook Day For 
Change heeft geholpen, heel erg 
bedanken voor hun medewerking.

Groep 8, basisschool ‘t Anker

Kontebonke of jumpen ?
Onze mini-disco, die inmiddels ieder-
een wel kent, beleeft een nieuwe fase.
Behalve dat het iedere keer drukker en 
gezelliger wordt, hangt de muziekstijl 
een beetje tussen wal en schip. Deden 
we een paar maanden geleden nog 
heerlijk kontebonke ( dit is de titel van 
een lied, meer niet geachte ouders) nu 
wordt dit kontebonke spontaan afge-
wisseld met jumpstyle. En dat terwijl 
we ook jumpparty’s houden in ons 
wijkcentrum.

Maar we gaan gewoon lekker weer een 
mini-disco houden ! Trek dus je leukste 
kleding aan, zet je zonnige hoed op en 
breng gewoon je goede humeur mee. 
Zeg het tegen al je vrienden, maar ver-
geet ze niet te vertellen, dat we bij de 
mini-disco met pasjes werken.

Jij weet ze vast te vertellen, dat ze die 
kunnen krijgen als ze behalve die éne 
euro voor de entree nog één euro extra 
mee moeten brengen en een pasfoto, 
en dat er dan de volgende mini-disco 
een mooi pasje voor je klaarligt. Wan-
neer gaan we mini-disco-en ?

We swingen op vrijdag 8 juni 2007.

En natuurlijk val je weer onder onze 
verantwoording tussen  19.00 en 
21.00 uur. Kom met ons de zomer in-
swingen !!!!

Marlies
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Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

ER IS WEER VEEL VOORDEEL TE HALEN BIJ PRIMERA 

COEVERING!

WIJ RUIMEN GRONDIG OP!

KIJK ELKE WEEK IN DE SPECIALE BAKKEN EN DOE HIER UW 

VOORDEEL MEE. 

ZIT ER NIETS VAN UW GADING BIJ, GEBRUIK DAN DEZE 

ADVERTENTIE EN ONTVANG 15% KORTING OP HET HELE 

ASSORTIMENT KANTOORARTIKELEN.

PRIMA TOCH WEER VAN PRIMERA!

Als de opkomst op de voorlichtingsbij-
eenkomsten een graadmeter is voor 
de bereidwilligheid om deel te nemen 
aan OnsBrabantNet, dan zit het wel 
goed voor ze. De bijeenkomsten in 
Hofdael zijn zo goed bezocht, dat de 
organisatie meerdere keren mensen 
moest teleurstellen, omdat de zaal vol 
was. Per keer zo’n honderd mensen, 
die weer rechtsomkeer moesten maken 
aldus gastspreker Marco Westenberg 
van de NEM, de initiatiefnemer van 
OnsBrabantNet. 
Naast deze reguliere voorlichtingsavon-
den had de vereniging huiseigenaren 
Coevering 50, OnsBrabantNet uitgeno-
digd om een presentatie te geven over 
hun plannen. Ook alle inwoners van 
de Coevering waren hierbij van harte 
welkom. En dat ook in onze wijk de be-
langstelling groot is, bleek wel uit het 
feit, dat de deuren van de Fun-zaal in 
de Dreef niet meer dicht konden. 

Presentatie
In het uur dat Marco Westenberg tot 
zijn beschikking had, gaf hij een pre-
sentatie over de plannen die OnsBra-
bantNet heeft met de aanleg van het 
beoogde glasvezelnetwerk. 

Uiteraard ging het in de presentatie 
vooral over de voordelen, die het 
netwerk heeft ten opzichte van de 
bestaande netwerken, zoals de netwer-
ken van KPN en UPC. Echte nadelen, 
anders dan de tijdelijke overlast door 
opengebroken straten lijken er niet 
zijn. De prijzen van het totaalpakket 
inclusief Internet zijn concurrerend te 
noemen en als men alleen gebruik 
maakt van telefonie of radio/televisie 
is het zelfs nog aantrekkelijker, aldus 
Marco. Dit laatste heeft te maken met 
het ontbreken van de 20 Euro vast-
recht, die alleen betaald wordt bij af-
name van Internet. Hierdoor wordt een 
aansluiting op het glasvezelnetwerk 
aantrekkelijker voor een veel bredere 
groep mensen. 

OnsBrabantNet zal zich de eerste tijd 
wel beperken tot het leveren van de 
meest bekende diensten op het nieuwe 
glasvezelnetwerk, te weten radio/
televisie, telefonie en Internet. Maar 
zo verzekeren ze, zodra de genoemde 
diensten een tijdje draaien zullen zij 
zich ook gaan richten op nieuwe dien-
sten zoals bijvoorbeeld digitale TV, het 
op bestelling bekijken van video, zorg 
op afstand en beveiliging. Ook initiatie-
ven van andere partijen, die zij over 

het glasvezelnetwerk willen aanbieden, 
zullen indien technisch mogelijk ook 
worden toegestaan.

Dienstverlening
Duidelijk is, dat OnsBrabantNet zich 
vooral op het gebied van de dienstver-
lening en service rondom het nieuwe 
netwerk wil onderscheiden van andere 
partijen op de markt. De aanwezig-
heid van een winkel aan de Beneden 
beekloop is daarbij hun speerpunt. 
Iedereen kan er tijdens de kantooruren 
terecht met vragen, opmerkingen en 
ook eventuele klachten kunnen hier 
persoonlijk kenbaar worden gemaakt. 
De medewerkers, die u zullen helpen, 
zullen in de meeste gevallen mensen 
uit Geldrop-Mierlo zelf zijn, zodat er 
een betere band met de mensen ont-
staat. Verder maken ze de duidelijk dat, 
binnen alle redelijkheid, technische 
problemen bij u thuis binnen 8 uur 
opgelost zullen worden. Daarbij wordt 
de belofte gedaan, dat OnsBrabantNet 
zijn gebruikers nooit in de kou zal laten 
staan. Als ze dat waar kunnen maken, 
dan zou dat nou eens een echte opste-
ker zijn voor ze.Concurrentie

Het valt overigens wel op, dat Marco 
Westenberg zich tijdens de presentatie 
steeds voorzichtig uitlaat over andere 
aanbieders. Het is duidelijk dat bijvoor-
beeld UPC en KPN niet al te blij zijn 
met de komst van deze nieuwe speler 
en dat ze zeker geen vrienden zullen 
worden. Voor de gebruikers in Nuenen 
bleek dat vooral door de problemen die 
zij gehad hebben rondom de opzeg-
ging van de huidige abonnementen. 
Om dit nu te voorkomen, wordt het nu 
anders aangepakt en zullen alle inwo-
ners vooral individueel moeten opzeg-

gen. Hiervoor zijn echter uitgebreide 
opzegwijzers te vinden op de website 
van OnsBrabantNet. Maar let wel op, 
vooral rondom nummerbehoud is voor-
zichtigheid geboden. Zeg nooit zelf uw 
telefoonabonnement op, maar laat dat 
door OnsBrabantNet doen. Anders ver-
liest u de mogelijkheid om uw nummer 
mee te nemen.

Na de presentatie en een korte tech-
nische uitleg over hoe het netwerk in 
elkaar zit, was er kort de gelegenheid 
om enkele vragen te stellen. In een rap 
tempo worden de vragen genoteerd 
en daarna kort beantwoord. Deze 
variëren van vragen over de bruikbaar-
heid van de stekkertjes die nu aan de 
telefoons zitten tot aan vragen over 
de statuten van de Coöperatie. Helaas 
was niet iedereen in de gelegenheid 
om zijn of haar vraag te stellen. Maar, 
zo benadrukt Marco Westenberg nog-
maals, kom vooral naar de winkel aan 
de Benedenbeekloop. Daar kunnen we 
u uitgebreid antwoord geven op alle 
vragen. 

De boodschap van OnsBrabantNet op 
deze avond was helder: Laat deze kans 
niet schieten. Op het moment dat u 
dit leest zal de uitkomst waarschijnlijk 
al bekend zijn. Als meer dan 50% van 
de inwoners van Geldrop-Mierlo zich 
aangemeld heeft, dan zullen de meeste 
van ons voor het einde van 2007 al 
kunnen beschikken over het super-
moderne glasvezelnetwerk. Dan pas 
zal blijken of alle mooie beloftes van 
OnsBrabantNet waargemaakt kunnen 
worden.

Wordt vervolgt…..

OnsBrabantNet te gast in de Dreef.
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Nieuw: 
themakisten.
Vanaf 28 april heeft Speel-o-theek Gel-
drop iets nieuws in de uitleen. Thema-
kisten. We hebben met veel zorg een 
piraten- en een prinsessenkist samen-
gesteld. Deze kisten zijn beide bedoeld 
voor 8 kinderen. Voor de jarige Job zit er 
nog een extra piratenpak en een extra 
prinsessenjurk in.

Natuurlijk hebben wij ook aan de gast-
piraten gedacht, voor hen is er een 
ooglapje en een stoere hoofddoek. En 
wat zijn piraten nou zonder een echte 
schatkist met gouden munten? Voor de 
prinsessen, die op het bal worden uitge-
nodigd, zijn er prachtige rokjes, kettin-
gen, maskers en sjaaltjes. In beide kisten 
zitten nog meer leuke attributen.

Elke themakist is voorzien van een map 
vol ideeën gericht op het thema piraat 
of prinses. De piraten- of prinsessenkist 
is te leen voor € 5,00 voor één week. 
U kunt de themakist van uw keuze van 
te voren reserveren, dit kost € 1,00. Wel 
moet u lid zijn van de speel-o-theek.

In de toekomst willen we nog meer 
themakisten voor u gaan samenstellen. 
Bijvoorbeeld een ridder-, een Indianen- 
of een kabouterkist. Hebt u nog leuke 
ideeën, laat het ons dan weten.

Onze kisten kunt u nu al komen bekijken 
in de speel-o-theek. U kunt ons vinden 
op de Heuvel 94 te Geldrop. In de bi-
bliotheek op de 2e verdieping. Onze 
openingstijden zijn dinsdag 9:30-11:00, 
dinsdagavond 19:00-20:00, vrijdagoch-
tend 9:30-11:00 en zaterdagochtend 
10:00-11:30. Of kijk op 
www.speel-o-theek.dse.nl 

Park St. Cyr
Zoals U ongetwijfeld weet heeft de 
wijk de Coevering en eigenlijk ook 
het Oranjeveld sinds kort er een echte 
aanwinst bij: een echt park, dat nog 
niet helemaal klaar is en in de nabije 
toekomst alleen nog maar mooier 
wordt.
Door de aanleg van een fietspad en 
wandelpaden door dat park zie je als 
buurtbewoner allerlei vormen van 
recreatie voor jong en oud ontstaan 
en dat is leuk. (fietsen, skaten, 
skelteren, wandelen, buurten etc.)

Mensen ontmoeten elkaar, kinderen 
rollen en ravotten op het gras, maar 
dan blijkt dat dit prachtige park een 
wandelroute is geworden voor de 
hondenliefhebbers uit de buurt met 
als gevolg dat het fietspad, de perken 
en het grasveld bezaaid zijn met 
hondenuitwerpselen en dat is niet 
leuk voor de enthousiaste gebruikers.

Zeker nu het beter weer wordt ruik 
je overal in het park de hondenpoep 
en dat terwijl er in deze buurt vlakbij 
in de bossen, maar ook langs de 
Witte de Withstraat en mogelijk nog 
op meer plaatsen een aangewezen 
uitlaatroute voor de trouwe viervoeter 
is, welke plaats vaak bewust wat 
verder is verwijderd van woningen en 
plaatsen, waar veel mensen komen.

Honden kun je niet kwalijk nemen 
dat ze hun behoefte doen, maar de 
baasjes zouden beter moeten weten, 
want die zouden het toch ook niet 
op prijs stellen als er in het gebied 
waar zij vaak verblijven volop wordt 
gepoept.

Meteen opruimen en meenemen zou 
een oplossing zijn, maar de hond 
doet het zelf niet en de baas laat het 
ook liggen, want die is er vaak ook 
vies van.
\
Zelfs het plaatsen van bakken heeft 
geen zin, want bijna niemand maakt 
daar gebruik van en die bakken 
ruiken ook niet fris.

Ook de omgeving rond het park 
ondervindt last van dat gepoep, want 
je zult als hond je behoefte niet altijd 
op kunnen houden, totdat je op de 
plaats bent aangekomen, waar je 
baasje met je naar op weg was. Nu 
is het park en de buurt er omheen 
niet bedoeld als uitlaatplaats, maar 
eigenlijk als recreatiegebied voor 
iedereen, die daar op een leuke 
manier gebruik van wil maken.

Zeker U als hondenliefhebber betaalt 
hondenbelasting en daarvoor heeft 
U recht op een route om Uw hond 
uit te laten, maar maak gebruik van 
de speciaal daarvoor aangewezen 
routes of laat Uw hond uit bij U thuis 
achterop de plaats.
Kom, zonder hond, met Uw familie, 
kinderen of kleinkinderen naar het 
park en doe iets leuks in een zuiver, 
goed onderhouden plekje natuur.

Wees welkom, ben redelijk, ga niet 
dwars liggen en probeer er met als 
die andere mensen iets van te maken, 
want alleen zo hebben we er met ons 
allen weer een leuk stukje wijk bij.

Een mede-buurtbewoner

http://www.speel-o-theek.dse.nl
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KASTELENDAG 
Op maandag 28 mei (2-de Pinksterdag) 
is het weer de jaarlijkse Kastelendag. 
Ook het Kasteel Geldrop is hierin deel-
nemer en het IVN Geldrop heeft in het 
Kasteelpark in Geldrop de beschikking 
over een prachtig onderkomen in de 
voormalige paardenstallen en koets-
huis. Samen vormen zij het natuurin-
formatiecentrum “de Paardestal”. Het 
IVN Geldrop zal zich op deze dag dan 
ook graag hier in het Kasteelpark van 
13.00 tot 16.00 uur presenteren aan 
het publiek.

Allereerst is er natuurlijk de tentoonstel-
ling “WEGEN VOOR PLANT EN DIER”. 
Hierbij gaat het om verbindingswegen 
in de natuur, waarbij vooral aandacht 
wordt geschonken aan hoe die wegen 
eruit zien, wie ze gebruiken en waar 
ze te vinden zijn.

Bij “de Paardestal” is er speciale aan-
dacht voor bodemdiertjes. Er zijn loep-
jes en een microscoop om de beestjes 
beter te kunnen bekijken. Diverse slak-
jes, larven van vliegen, duizendpoten, 
miljoenpoten, pissebedden. Eigenlijk 
alles wat je ook in de strooisellaag 
vindt. Veel mensen vinden dit erg inte-
ressant; kinderen zijner helemaal niet 
weg te slaan!

Ook kunt u kennismaken met de ver-
schillende werkgroepen, die binnen 
het IVN Geldrop actief zijn en met 
de publieksactiviteiten, die het IVN 
Geldrop in de loop van het jaar orga-
niseert.

Bovendien zal er een verkoopkraam 
aanwezig zijn, waar allerhande wan-
del-, fietsroutes en informatiemate-
rialen met betrekking tot natuur en 
milieu te verkrijgen zijn. Kortom een 
goede gelegenheid om (hernieuwd) 
kennis te maken met het IVN Geldrop 
in een sfeervolle omgeving.

IVN Geldrop

Nieuws uit het 
Winkelcentrum
Keurslagerij Seelen
Misschien hebt u ze zien staan. De twee 
oorkondes. Eentje met een 9,8 voor 
hygiëne en eentje met een 10 voor het 
rundergehakt. Maurice Seelen is er zelf 
trots op. En terecht. De controles zijn al-
tijd onverwachts, dus het is geen kwestie 
van geluk, maar juist van hard werken. 
Nu begrijpen we ook waarom Maurice 
als laatste zijn zaak sluit op de zaterdag. 
Het schoonmaken kost de nodige tijd, 
en het wordt grondig gedaan. 

De controles worden uitgevoerd door 
een onafhankelijk kwaliteitsbewaking-
bureau. Onaangekondigd komen die 
regelmatig een kijkje nemen. Een aantal 
producten worden dan getest op vers-
heid. En met een 9 voor het rundvlees, 
een 10 voor het varkensvlees, kip en 
gekookte worst kun je thuiskomen. 

Op een ander moment is ook het run-
dergehakt getest op kwaliteit, versheid 
en hygiëne door de kwaliteitbewakings

bureau levensmiddelen (KBBL). Ook dat 
leverde een 10 en een oorkonde op. 

Maurice gefeliciteerd met de behaalde 
oorkondes. Een dikke pluim voor een 
prima slagerij.

Albert Heijn
Tegen de tijd dat u dit wijkblad leest, is 
de Albert Heijn- vestiging in het winkel-
centrum gesloten. De sluiting is de start 
van een grote ombouw. Alles van AH 
gaat naar de winkel in Genoenhuis, Als 
het pand leeg is, wordt de muur naar de 
nieuwbouw doorgebroken. Daarna kan 
gewerkt gaan worden aan de afronding 
en de inrichting van de nieuwe Super.

Helemaal duidelijk is de planning nog 
niet. De oplevering en de opening van 
de nieuwe supermarkt wordt niet voor 
eind juni / begin juli verwacht. Ook is 
het nog niet duidelijk of Super de Boer 
haar intrek in het nieuwe pand neemt. 
U kunt altijd het laatste nieuws op onze 
website lezen.

De afvalwijzer

In de Coevering wordt 
elke maand door 

vrijwilligers zwerfvuil 
opgehaald. In april zijn 
er 30 zakken zwerfafval 

opgehaald.



Bericht van de 
bouwploeg de 
Dreef.
De zon komt steeds hoger aan de hemel 
te staan en je voelt de vakantiekriebels 
alweer opkomen. Dat kan maar één 
ding betekenen! Jawel, de vakantie komt 
er aan. We kunnen terug kijken op een 
seizoen vol met veranderingen en acti-
viteiten. Denk bijvoorbeeld aan de ver-
bouwing van de nieuwe Dreef en daarna 
natuurlijk de verhuizing enz. Het seizoen 
begon met het openingsweekend van de 
nieuwe Dreef, daarna de Sinterklaas- en 
Kerstactiviteiten, carnaval en via de après-
ski en Pasen door naar Koninginnedag. 
We sluiten het seizoen af met een leuke 
Beachparty.

Daarna gaan de vrijwilliger van de Dreef 
van een welverdiende vakantie genieten. 
Maar in het volgend seizoen komen we 
weer op volle sterkte terug. We hebben 
veel leuke activiteiten op het programma 
staan: te beginnen met het seizoensope-
ningsweekend op zaterdag 8 en zondag 
9 september. In wijkblad van half juni 
komen wij hier uitgebreid op terug.

Wie wil onze bouwploeg komen 
versterken?
De bouwploeg van wijkcentrum de Dreef 
is verantwoordelijk voor het bedenken en 
het organiseren van de grote Dreef-activi-
teiten in nauwe samenwerking met het 
Jeugd activiteitenteam. Het versieren van 
de grote zaal en podium en attributen-
bouw behoort ook tot onze werkzaamhe-
den. Op woensdagavonden vanaf 19.30 
uur gonst het van bouw-, schilder- en 
versieractiviteiten in de Dreef. Doel is om 
van de Dreef een bruisend middelpunt 
van onze wijk te maken (te laten zijn) met 
volop activiteiten voor jong en oud. Loop 
op woensdagavond gerust eens binnen. 
Of neem contact met Henk Weijnen te 

bereiken via onze site www.wijkcentrum
dedreef.nl. Telefonisch reageren mag ook 
via tel.0651 24 88 82 

Beach Party
Begint bij u ook het vakantiegevoel te 
kriebelen? Daarom organiseert wijkcen-
trum de Dreef op zaterdag avond 2 juni 
als afsluiting van een geweldig seizoen 
een grandioze beach party als opwar-
ming voor de vakantie. Goede muziek is 
op deze avond gegarandeerd en wordt 
verzorgd door de coverband “Paff”: ze 
hebben zo´n 200 nummers op hun re-
pertoire staan. De covers variëren van U2 
tot De Dijk en van The Simple Minds tot 
The Black Crowes. Natuurlijk is onze huis 
DJ Ro weer present.

Uitnodiging voor de inwoners van de 
Coevering en omstreken voor een gezel-
lige Beach Party! Opwarming voor de 
vakantie, op zaterdagavond 2 juni vanaf 
20.00 uur. Entree voor deze avond is € 
2, inclusief een bewaakte garderobe. Er is 
voldoende parkeerruimte aanwezig.

Om er voor te zorgen, dat u geen enkele 
activiteit mist, hier alle activiteiten op een 
rijtje.

zaterdag 26-mei-07 Country Cd avond
zaterdag 2-jun-07 Beach Party/ Opwarming voor vakantie
zaterdag 16-jun-07 Vrijwilligersavond (besloten)
zaterdag 23-jun-07 Country Cd-avond
zaterdag 8-sep-07 Seizoensopeningsavond
zondag 9-sep-07 Country Rodeo middag
zaterdag 29-sep-07 Rock around the barbecue (op basis van inschrijving)
zaterdag 20-okt-07 Reünie Jaren 80 en 90 Party (op basis van inschrijving)
zaterdag 27-okt-07 Country Cd-avond
zaterdag 17-nov-07 Nederlandstalige avond
zaterdag 24-nov-07 Country Cd-avond
zaterdag 1-dec-07 Sinterklaasmiddag
zaterdag 8-dec-07 Mosselavond (op basis van inschrijving)
zaterdag 22-dec-07 Country Cd-avond
maandag 31-dec-07 Sylvesterfeest (op basis van inschrijving)
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

elke zaterdag van 10.00 tot 14.00 uur.

Fotograferen is 
onze hobby
De avondvierdaagse
Ook dit jaar zijn we weer van plan om 
de avondvierdaagse op foto vast te 
leggen. Vorig jaar hadden we geluk met 
het weer. Het was vier dagen prachtig 
zonnig weer. Zo konden we ruim 2000 
foto’s maken langs de hele route.
Ook dit jaar maken we een speciale 
website voor de avondvierdaagse. 

Strabrecht College
Ook het Galabal van het Strabrecht 
staat bij ons op het programma. 
Prachtig aangeklede jongeren en een 
groot assortiment mooie voertuigen. 
Dit is ook smullen voor elke fotograaf. 

Waar kunt u de foto’s vinden:
U kunt alle foto’s terugvinden op: 
www.wijkbladcoevering.dse.nl
of www.geldrop-foto.nl.

http://www.wijkcentrumdedreef.nl
http://www.wijkcentrumdedreef.nl
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Grootse 
boeken- en 
platenmarkt in 
Geldrop

Op zondag 10 juni is er in 
Geldrop een grootse boeken- en 
platenmarkt. De markt wordt 
gehouden in wijkcentrum De Dreef. 
De opbrengst gaat naar een goed 
doel.

Op 10 juni staat het hele 
wijkcentrum vol boeken en platen. 
Voor iedereen is er voor weinig geld 
veel leuks te vinden op zondag 10 
juni. De opbrengst is bestemd voor 
Actie voor Haïti. De vrijwilligers 
van Actie voor Haïti hebben de 
afgelopen maanden weer heel veel 
boeken en platen opgehaald en die 
mogen nu weg voor kleine prijzen.

Iedereen is welkom op zondag 10 
juni van 10.00 tot 15.30 uur in De 
Dreef, bij winkelcentrum Coevering 
(in de voormalige kerk). Entree is 
vijftig eurocent.
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Vrijdag de 13e?!
In April was het weer eens zover: vrijdag 
de dertiende… Voor ik verder ga, in juli 
is hij er weer, dan weet u het vast. 
Op mij maakt het niet zoveel indruk, 
vandaar dat ik nu pas het stukje schrijf.

Wees eens realistisch…was het echt 
zo erg? Volgens mij niet meer als op 
iedere andere dag. Er wordt meer op 
gelet, dan lijkt het erger. Waar komt 
dat nu vandaan, onze vrees voor ‘de 
dertiende’? Het zit zo ingebakken, dat 
niemand het meer weet volgens mij.
Een geheimpje: het is ons aangepraat! 
Door wie? Wat denkt u? 

Ik ga even verder; zoals ons geleerd 
werd op school of zondagsschool zat 
Jezus met het laatste avondmaal aan 
tafel met in totaal dertien personen. 
Dat zou op vrijdag zijn geweest. Een 
van de dertien heeft hem verraden. 
Dit zou de belangrijkste reden zijn dat 
13 een ongeluksgetal zou zijn. Maar 
‘onze’ kalender bestaat pas sinds 15 
oktober 1582! Ingesteld door Gregorius 
de dertiende. Daarvoor hadden we 
Juliaanse kalender.

Een andere komt uit Scandinavië, in 
naam van de ’heidense’ godin Freya 

werden er heksensabbats gehouden 
met een groep van dertien heksen. Dat 
was helemaal taboe voor de kerkvorsten 
en prelaten. Het is nooit echt hard 
gemaakt, dat het inderdaad ook 
gebeurde. Over spoken gesproken…

Net als de zwarte kat: het arme dier. 
Die kan er ook niets aan doen. Zo zou 
vroeger ook rood haar ongeluk hebben 
gebracht, met alle gevolgen van dien. 
Wat mode al niet kan doen. Onder de 
ladder doorlopen? Dat zou ik zo al nooit 
doen, want je loopt het risico om iets op 
je hoofd te krijgen wat per ongeluk valt. 
En als het dan ook nog eens op vrijdag 
de dertiende gebeurt…ja hoor!

Er bestaat ook nog zoiets als ‘het over 
jezelf afroepen’. Als je maar overtuigd 
bent van het feit, dat uitgerekend 
vrijdag de dertiende ongeluk brengt, 
dan krijg je ook ongeluk. Zo simpel 
is dat. Hetzelfde effect heeft positief 
denken. Probeer het maar eens, maar 
wel echt VOL overtuiging, anders werkt 
het nog niet. De minste twijfel doet het 
al teniet.

In andere culturen is dertien wel een 
geluksgetal.
In India en Zuid–Amerika bijvoorbeeld. 
In India is er een tempel met dertien 
boeddha’s, een centrum van wijsheid 
en mystiek. In dit land beschouwt men 
ook dertien als een ideaal getal om een 
bruiloft te vieren en aan tafel te zitten 
met zo velen. 
In Zuid-Amerika een tempel met dertien 
slangengoden, die geluk brachten. Wij 
zien de slang weer heel anders. Voor 
de rest speelt het getal dertien niet eens 
een grote rol, maar gewoon als getal. 
‘Wij’ maken er een drama van of gaan 
provoceren. Pas dan gaat het spelen. 
Men gaat het over zichzelf afroepen en 
dan wordt er gezegd; zie je wel!

Ik wens u op 13-07-2007 heel veel geluk 
en wijsheid!

Een stukje numerologie: 1+3=4, 
4+7=11! 11+11=22
Het getal 11 is het getal van het 
spirituele inzicht en de intuïtie en niet 
wat ons al tijden is ‘wijsgemaakt’. Het 
getal 22 is het getal om de wereld 
een beetje beter te maken en om veel 
te bereiken. Omdat deze getallen zgn. 
‘meestergetallen’ zijn, worden ze niet 
opgeteld.

Irma
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Wegen rond de 
Coevering

Aan de zuidkant van de Coevering 
ligt de A67. Een weg die jaarlijks 
drukker wordt. In het verleden heeft 
de wijk een eigen telling gehouden 
om te kijken hoeveel verkeer per dag 
langskomt. En op sommige momenten 
konden de tellers het bijna niet 
bijhouden. Intussen zijn de nieuwe 

getallen van Rijkswaterstaat bekend. 
In 2006 kwamen er ongeveer 57.699 
voorbij. In 2010 zijn dat er weer 
ruim 11.000 meer en de prognoses 
voor 2020 staan een kleine 86.000 
voertuigen op het programma. 
Daarmee wordt het veel te druk voor 
de vier rijstroken die er vandaag 
liggen. Men verwacht, dat er zoveel 
vrachtverkeer gaat rijden, dat er op 
de rechter rijstrook een onafgebroken 
sliert vrachtwagens komt te rijden.

Het laatste jaar is er weer een toename 
van het aantal ongelukken te zien. 
Onvoldoende afstand houden en 
daardoor achterop een file rijden 
is de meest voorkomende oorzaak 
van de files die regelmatig ontstaan. 
Daarom wordt de komende maanden 
een nieuw signaleringssysteem tussen 
Someren en Eindhoven aangelegd. 

Intussen wordt er steeds nadrukkelijker 
nagedacht over verbreding van de A67 
tussen Eindhoven en Venlo. Verwacht 
mag worden dat een verbreding 
onoverkomelijk is. Wat er precies 
gaat gebeuren is nog onduidelijk. Het 
Wijkblad houdt de ontwikkelingen 
nauwgezet in de gaten.

Goed nieuws is te melden over een 
mogelijk nieuwe weg ten oosten van de 
Coevering. Vorig jaar werd deze weg, 
ook wel de kleine ruit om Eindhoven 
genoemd, aangenomen door de SRE. 
Maar intussen is er veel veranderd 
door een andere samenstelling van 
de gemeenteraad van Eindhoven. 
Intussen heeft ook de provincie het 
initiatief genomen in het oplossen van 
de verkeersproblemen aan de oostkant 
van Eindhoven. De provincie is al 
langer voorstander van een grote ruit. 
En dit plan ligt nu weer op tafel. Met 
goedkeuring van alle gemeenten aan 
de oostkant van Eindhoven.

Volgens de laatste plannen komt er 
een grote ruit, aangelegd door het 
verbreden van N279, de weg langs de 
Zuid-Willemsvaart. Er komt een nieuwe 
weg te liggen tussen Aarle-Rixtel en 
de A50. Dit laatste traject is altijd een 
discussiepunt van Laarbeek geweest. 
Deze gemeente heeft afgedwongen, 
dat er ook nog een alternatieve route 
wordt onderzocht.

Nu provincie, SRE en de gemeenten 
het eens zijn over de maatregelen 
kunnen de plannen besproken 
worden met minister Eurlings. Volgens 
gedeputeerde Steffens gaat het hier 
over een aanbod aan maatregelen, die 
de minister niet kan weigeren. 

Het goede nieuws is, dat de plannen 
voor een kleine ruit, door het kwetsbare 
Dommeldal en pal langs onze wijk, in 
de ijskast zijn gezet. En daar hopelijk 
nooit meer uitkomen. Goed nieuws 
voor de Coevering en haar bewoners.

Rob Biesters
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Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG
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Over de aankomende reconstructie 
van het Grote Bos hebben we u in 
één van de vorige wijkbladen uitge-
breid voorgelicht. De gemeente gaat 
binnenkort een viertal varianten in 
de inspraak brengen. Bewoners en 
bewonersverenigingen kunnen dan 
reageren op de voorstellen. In het kort 
komt het neer op een 30 km/uur- en 
een 50 km/uur-variant, met of zonder 
een vrijliggend fietspad. De versies 
met vrijliggend fietspad vallen veel 
duurder uit. Bewonersverenigingen 
uit de Coevering, de Fietsersbond 
en het Strabrecht College hebben al 
aangeven voorstander te zijn van een 
vrijliggend fietspad. Dit voornamelijk 
voor de veiligheid van de jonge fiet-
sers richting Strabrecht College.

We ontvingen een reactie van de 
bewoners van de wijk Grote Bos, die 
met hun perceel grenzen aan de weg 
grote Bos. Deze reactie kunt u hieron-
der lezen.

Wij hebben een voorkeur voor de 
30km-variant met vrijliggend fietspad
en dat kort om de volgende redenen.

Huidige situatie
Op de weg “Grote Bos” zoals deze er 
nu ligt, mag tot 50km/u gereden wor-
den. De voorrang van rechts, zoals die 
nu geldt, haalt de snelheid uit het ver-
keer. Toch wordt er veelvuldig te hard 
gereden en worden vluchtheuvels aan 
de verkeerde kant voorbij gereden. In 
de nacht is dit meer regel dan uitzon-
dering. Vele ongelukken, waaronder 
een met dodelijke afloop, hebben 
plaatsgevonden. Voor fietsers is het 
geen pretje. Het vrijliggende voetpad 
wordt mede gebruikt als fietspad. 

Bij enige herinrichting van deze weg 
zal gekeken moeten worden naar om-
gevingsfactoren zoals bereikbaarheid 
wijk Grote Bos, de ligging van het 
Verpleeghuis en van het Strabrechtcol-
lege en grote groepen fietsers gecon-
centreerd in beperkte periodes van de 
dag. 

30km-variant
Het voorstel voor de weg “Grote Bos” 
met 30km-regime zorgt voor een struc-
turele vermindering van de snelheid 
op deze weg, nodigt uit tot minder 

agressief rijgedrag en zorgt voor een 

goede toegankelijkheid van de wijk 
Grote Bos, Verpleeghuis en Strabrecht-
college. 

SWOV en 3VO pleiten ervoor, dat de 
maximumsnelheid rondom scholen 
wordt beperkt tot 30km/u. Betref-
fende organisaties adviseren zelfs een 
verbod voor vrachtverkeer in te stellen 
op dergelijke lokaties. Het voorstel zou 
af zijn, als het gecombineerd zou wor-
den met een vrijliggend fietspad.

50km-variant
In het voorstel is sprake van een bre-
dere rechtgetrokken geasfalteerde 
(snel)weg ten koste van de breedte 
van de plantsoenen en met voorrang 
t.o.v. de wegen uit de wijk Grote Bos.

Het 50km-regime versterkt de verkeers-
functie van deze weg en zal als gevolg 
van de geplande voorrangskruisingen 
en het rechten van de weg leiden tot 
een verhoging van het sluipverkeer, 
tot onverantwoord racegedrag en te-
vens de toegankelijkheid van de wijk 
Grote Bos, Verpleeghuis en Strabrecht-
college bemoeilijken.

Aan eisen te stellen aan een voor-
rangsweg binnen een duurzaam vei-
lige weginfrastructuur wordt in het 
gemeente voorstel niet voldaan. Zo is 
er geen pechvoorziening, zijn er wel 
erfaansluitingen, zijn er geen zebrapa-
den en wordt oversteken van fietsers/ 
voetgangers moeilijk, zijn er geen 
parkeervakken, zijn er fietsers op de 
rijbaan en liggen aansluitende wegen 
op korte afstand van elkaar.

Het hele voorstel voor 50km is onbe-
grijpelijk, omdat de weg “Grote Bos” 
bij de definitieve wegcategorisering 
van de Gemeente Geldrop reeds 
aangewezen is als erftoegangsweg (= 
30km-gebied). Ook een raadsbesluit 
maakt schuld.. 

Pieter Bavinck, Wegedoorn 33
040-2857451

Reconstructie Grote Bos
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Tweka-expositie 
Kasteel
Tijdens de opening van de Tweka-
expositie in het Kasteel van Geldrop 
kwam ik Frans van Overbruggen 
tegen. Hij is de initiatiefnemer van 
deze interessante expositie. Mocht u 
geïnteresseerd zijn, dan kunt u nog 
tot 24 juni terecht op elke donderdag, 
vrijdag en zondag van 14.00 tot 17.00 
uur.

Met Frans raakte ik even aan de praat 
over deze tentoonstelling. Frans heeft 18 
jaar bij de Tweka gewerkt. Halverwege 
de jaren 70 werd hij ontslagen. Samen 
met 400 van de 650 medewerkers. En 
dat ontslag kwam hard aan. Want Frans 
was met heel zijn hart en ziel verknocht 
aan de Tweka. Jaren kwam hij niet meer 
in de buurt van de Mierloseweg. 

In 1982 werd de Tweka verhuisd naar 
Nuenen. Toen het pand daar ook leeg 
kwam te staan, was Frans bezorgd 
over de zonnewijzer die daar voor de 
deur stond. Die was al eens verhuisd 
van Geldrop naar Nuenen en stond nu 
gewoon weg te roesten. Frans heeft 
geregeld, dat die zonnewijzer een 
plekje in de Baron zijn hof kreeg na eerst 
gerestaureerd te zijn. 

Ook kwam Frans te weten, dat een hele 
collectie Tweka spullen in meer dan 50 
grote dozen verhuisd waren van het 

pand in Nuenen naar Uden. Die dozen 
bevatten de hele geschiedenis van de 
Tweka, maar stonden op het punt om 
gewoon weggegooid te worden. Dat 
ging Frans zo aan het hart, dat hij de 
dozen naar Geldrop haalde. 

Bij de beheerder van het kasteel Geldrop 
wist hij te regelen, dat de dozen op de 
zolder van het kasteel zouden worden 
opgeslagen. Wel met één tegendienst. 
Er moest een expositie in het kasteel 
worden opgezet over de geschiedenis 
van de Tweka. Frans was daar weken 
mee zoet. Wat moest hij wel en niet 
tentoonstellen. En telkens als hij dacht 
alles bij elkaar te hebben vond hij een 
nog leuker badpak in één van de dozen. 
Daarna moest de expositie ingericht 
worden. Met steigerplanken werden 
leuke accenten aangebracht. De vele 
badpakken, oude foto’s en andere 
kledingstukken deden de rest. 

Een leuke expositie, waar al veel oude 
Twekanezen op afgekomen zijn. Evenals 
de familie de Heer, de oprichters van 
Tweka. Tijdens alle gesprekken kun je 
merken, dat vele werknemers de Tweka 
als familie zagen en voelden. Dat kun 
je ook horen aan het verhaal van Frans 
van Overbruggen. Zelfs na 30 jaar. 

Intussen hebben we de expositie ook op 
de foto gezet. Natuurlijk kunt u die foto’s 
bekijken op 
www.wijkbladcoevering.dse.nl of op 
www.geldrop-foto.nl.

En toch moet 
die linkerarm 
weer recht 
worden…
Ja, de redacteuren van het wijkblad 
doen ook nog wel wat anders dan voor 
het blad schrijven en fotograferen.  Zo 
beschreef ik in het vorig nummer m’n 
ongelukkige val tijdens het hardlopen, 
waarbij ik het spaakbeen van m’n 
linkerarm brak. De hoofdredacteur 
was blij, dat ik op zijn verzoek er toch 
nog een aardig koddig stukje over 
heb kunnen schrijven.  Schrijven met 
die arm kan ik dus weer, trouwens 
praktisch alles. Alleen de arm helemaal 
weer recht krijgen lukt niet meer. Zo 
krijgt het verhaal over het ongeluk van 
de wijkblad-redacteur toch nog een 
vervelende nasleep.

Op een luchtige manier beschreef ik 
in het vorig wijkblad m’n harde val 
tijdens het hardlopen doordat ik een 
hondenlijn niet meer kon ontwijken. 
Ik was nog midden in het wat men zo 
mooi het revalidatieproces noemt, nog 
niet wetende dat het vervolg reden tot 
minder lachen zou geven. 
Als je een ongeluk overkomt, is 
dat altijd een grote schok. Op het 
moment zelf natuurlijk maar ook als 
je dan de gevolgen ervan overziet, 
als je dat al meteen kunt. In mijn 
geval bleef de elleboog opvallend 
lang dik. En ondanks de fysiotherapie 
bleef de arm krom staan. En toen 
kwam het ontnuchterende bezoek 
aan de chirurg. De dikheid van de 
elleboog werd veroorzaakt door een 
slijmbeursontsteking, die ontstaan was 
in de periode van ruim een week dat 
ik m’n arm in een mitella had hangen. 
Deze ontsteking stond overigens los 
van de breuk van het spaakbeen. 
Dubbel pech dus voor mij. 
Afwachten of de slijmbeursontsteking 
vanzelf over zal gaan, anders 
moet het vocht middels een spuit 
weggezogen worden en moet er een 
ontstekingsremmer in m’n elleboog 
worden gespoten. Helpt dit alles 
niet, dan wacht een verwijdering 
van de gehele slijmbeurs. Geen leuk 
vooruitzicht dus.
M’n zorgen omtrent de kromheid van 
m’n linkerarm waren niet ongegrond. 

lees verder op pagina 18
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De Dreef 
website

De website van de Dreef was lange 
tijd niet meer dan een verouderde 
pagina. Maar daar is verandering 
ingekomen. Een nieuwe naam, een 
nieuwe layout en veel meer informa-
tie. Op www.wijkcentrumdedreef.nl 
kunt u alle informatie over de Dreef 
terugvinden. Wij gingen eens bij de 
maker, Walter van Leeuwen, op be-
zoek voor een diepte-interview.

De nieuwe website van de Dreef 
heeft de redactie van het Wijkblad 
niet overvallen. We hadden de eer-
ste proefnemingen al van dichtbij 
mogen volgen. We hebben zelfs de 
eerste versie gehost. Hierdoor kon 
iedereen binnen de Dreef een kijkje 
nemen, voordat een eigen naam 
(www.wijkcentrumdedreef.nl) ge-
kocht werd.

Walter van Leeuwen werd door het 
bestuur van de Dreef gevraagd om 
een nieuwe website te ontwerpen. 
Men wilde graag alle informatie 
over de activiteiten op het internet 
hebben. Voor Walter was dit een 
leuke klus. Hij had een jaartje te-
voren de website van het OOGN 

(www.oogn.dse.nl) opgezet. En 
nu een nieuwe creatieve uitdaging 
met een aantal spelregels. De web-
site mocht niet te duur uitvallen, hij 
moest eenvoudig bij te werken zijn 
en daardoor altijd actueel zijn.

Dat was voor Walter een mooie 
technische uitdaging. Als snel werd 
duidelijk, dat het niet verstandig was 
om een standaard website te maken. 
Hierdoor zou het onmogelijk worden 
om de website met meer mensen bij 
te werken. Daarom is gekozen voor 
een CMS (Content Management 
System) oplossing. Een dergelijke 
oplossing kost meer tijd om op te 
zetten. Daarna is het bijhouden veel 
eenvoudiger. Het bijwerken is dan 
net zo eenvoudig als het typen van 
een berichtje in MS-Word.

Walter is meer tijd kwijt geweest 
met de opzet dan hij van te voren 
verwacht had. Nu alles goed draait, 
moet de site verder gevuld worden. 
Walter was in ieder geval verrast, 
dat er zoveel leuke activiteiten in de 
Dreef plaatsvinden. Blijkbaar zijn een 
aantal activiteiten niet bekend bij de 

mensen in de wijk.

Op dit moment wordt 
de agendafunctie het 
meest bekeken. Als 
u wilt weten welke 
activiteiten wanneer 
plaatsvinden, dan 
kunt u dat eenvou-
dig bekijken in de 
agenda. In de toe-
komst kunt ook meer 
informatie over alle 
activiteiten terugvin-
den. Op dit moment 
worden nieuwe fo-
to’s geschoten van 
alle activiteiten. Dat 
was nodig, omdat 
veel foto’s uit de 
oude Dreef wat ge-
dateerd zijn.

Mocht u opbou-
wende kritiek heb-
ben over de nieuwe 
website van de 
Dreef, dan kunt u die 
mailen aan webmas
ter@wijkcentrumded
reef.nl.

Rob Biesters

Volgens de chirurg heeft het 
ellebooggewricht tijdens het neerkomen 
op de grond een dusdanige klap gehad, 
dat de arm hierdoor niet meer volledig 
recht kan worden gestrekt. Alleen 
door intensieve fysiotherapie is enige 
correctie hierop mogelijk. En daar is 
wat ik momenteel mee bezig ben naast 
de rek- en strekoefeningen thuis in 
de wetenschap, dat er niet meer dan 
een minimale vooruitgang geboekt 
zal kunnen worden. Dat motiveert 
natuurlijk niet echt, maar ik houd me 
maar vast aan het aloude cliché, dat er 
altijd ergere dingen zijn in het leven. Een 
kromme neus valt immers waarschijnlijk 
eerder op dan een kromme arm. 
Maar toch liever niet meer over een 
hondenlijn proberen te springen. Ik 
wil de hoofdredacteur namelijk niet 
nog meer voer voor het schrijven van 
bijdragen voor het wijkblad geven……

Peter Coolen

http://www.wijkcentrumdedreef.nl
http://www.wijkcentrumdedreef.nl
http://www.oogn.dse.nl
mailto:webmaster@wijkcentrumdedreef.nl
mailto:webmaster@wijkcentrumdedreef.nl
mailto:webmaster@wijkcentrumdedreef.nl
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Bas succes
Binnenkort moeten we hem “meneer de 
burgemeester” noemen. Maar dat is pas 
tegen eind mei. Nu mag ik nog lekker 
Bas tegen hem zeggen, als niemand 
luistert tenminste.

En Bas, het was geen verrassing, het 
was logisch, deze stap. Al toen de ge-
meenten van Mierlo en Geldrop samen-
gingen had ik het idee: daar zit meer in. 
En al mijn levenservaring liep mij niet in 
de steek.

Het is goed zo, en aan de andere kant 
ook jammer. We verliezen een puike 
wethouder in Geldrop-Mierlo. Eentje 
die de nieuwe Dreef mede zijn huidige 
gezicht heeft gegeven. Waarvoor dank. 
Een kundige, aardige, vriendelijke, ca-
pabele en representatieve wethouder, 

die nu aan een nieuwe episode in zijn 
leven gaat beginnen. En dat gun ik 
hem van harte. Ik ga hem dat niet al-
lemaal persoonlijk vertellen. Hij moet 
het helaas doen met een artikeltje in 
het Wijkblad. Dat heb je als Fliereflui-
ter, wel actief maar onbekend bij het 
lezersvolk. En dat wil ik graag nog even 
zo houden. Ook bij een aankomende 
burgemeester.

Gelukkig staat Bas nog wel ergens bij 
ons op de foto. Daarmee blijft hij bij ons 
in herinnering en op onze website. “Kijk, 
dat was ik bij het hoogste punt van de 
nieuwe Dreef” zal hij straks zeggen 
tegen de nieuwe raad. Met een beetje 
vochtige ooghoeken. Maar daarna 
moet er hard gewerkt worden en wor-
den de herinneringen beetje bij beetje 
naar achteren gedrongen.

De nieuwe wethouder van het CDA ken 
ik nog niet. Dat zal wel komen. Het is 
een zwaargewicht, iemand met veel 
ervaring. Ik wil deze “Mierlowenaar” 
van harte welkom heten in het College. 
De stand blijft dan nog steeds 2-3. Maar 
omdat ook de secretaris uit Geldrop 
komt is het eigenlijk 3-3. Daar kan ik 
mee leven.

En Bas, succes met je benoeming tot 
burgemeester. Het is je van harte ge-
gund.
Bedankt voor de plezierige samenwer-
king de afgelopen jaren. 

Flierefluiter

Colofon

Inleveren kopij Wijkblad Coevering 
uiterlijk zondag 3 juni 2007
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Horen, zien, niet luisteren (45)
Gemeen, gemeen, gemeen! Er zijn van 
die dagen, dat er van alles misgaat. 
Werd ik per limousine naar het bos 
gereden zat ik achterin me toch een 
partijtje te hijgen. Het was nog zo’n 
ouderwetse stalenros zonder airco.

En dat met die warmte! Gelukkig viel 
ik nog net niet van mijn stokje na die 
vreselijke rit van 7 minuut 21 seconden 
en 3 honderdste. 

Maar in het bos aangekomen viel de 
koelte op me.

Bong, o nee, sprong, sprong. Daar 
huppelde zo’n vriendelijk kort-orig 
beestje tussen het lover en ik er achter 
aan. Hoewel ik veel groter en zwarter 
ben dan dat beest, was het niks bang 
voor mij. Hé joh, wacht ‘s effetjes. Ik wil 
met je spelen. Na flink wat naar links 
en/of naar rechts gespurd duikt hij of 
zij in een grote kuil. Ik ook natuurlijk, 
maar dan… . Spoorloos verdwenen! 
Dat kan toch niet? Wel zie ik flink wat 
gaten in de wanden van de kuil, maar 
hoe ik ook kijk, snuffel en staar: geen 
konijn te vinden. Na een minuut of 
tien dom staan te turen gaf ik de moed 

maar op en herinnerde me in eens, dat 
het vrouwtje eenzaam in het bos was 
achtergebleven. Weet je wat, dacht 
ik, ik ga haar blij maken, ik neem nog 
even een verfrissend bad. Helaas geen 
druppel water meer te bekennen in 
het vennetje. Dan maar een zand bad, 
dacht ik. Grijs van het stof liep ik hard op 
mijn bazinnetje toe en BLIJ dat ze was! 
Eerst springen en dan even schudden, 
zo hoort het toch? Thuis gekomen trok 
ze voor de derde keer die dag, schone 
kleren aan en dat allemaal d/voor mij. 
Die rare mensen toch. Ik heb maar één 
pak.

Zar Blok
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BEACHPARTY

Zaterdag 2 juni 2007 
20.00 uur
Wijkcentrum de Dreef
Entree € 2,50

Met medewerking van:
De vetste coverband Paff
en DJ. Ro


